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Статья посвящена исследованию киберспорта и компьютерного спорта как составляющих частей спорта. Про-
водится разграничение понятий киберспорта и компьютерного спорта. Рассматривается обоснованность применения 
требований, установленных отечественным законодательством для признания новых видов спорта, по отношению к 
киберспорту и компьютерному спорту. Анализируется вопрос целесообразности признания киберспорта и компью-
терного спорта в качестве составных частей спорта. 
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This article is devoted to the study of e-sports and computer sports as components of sports. A distinction is made between 
the concepts of e-sports and computer sports. The author considers the validity of applying the requirements established 
by domestic legislation for the recognition of new sports in relation to e-sports and computer sports. The question of the 
appropriateness of recognizing e-sports and computer sports as an integral part of sports is analyzed.
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